
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2024. október 30-án tartott nyilvános üléséről.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Ij.’azoltan távol: Balog Zoltán bizottsági tag

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Külön
köszöntötte az intézmények igazgatóit. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mivel
7 főből 6 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.
Módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi
pontokat és a bizottság üléséről készített jegyzőkönyvet Kovács Ildikó bizottsági tag írja alá
hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

92/2024. (X.30.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2024.
október 30. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDIPONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . Tájékoztató a Békés városban működő általános iskolák 2023/2024. tanévben végzett
munkájáról és a 2024/2025. tanév elindításáról
Előkészítette: Aléné Kucsera Andrea intézményvezető

Bagoly László igazgató
Durkóné Illés Bernadett intézményvezető
Palatinus Pál Főigazgató
Vidáné Endrődy Ildikó igazgató
Szabóné dr. Vass Orsolya jogász

2. dr. Józsa Csaba háziorvos kérelmének elbírálása a 6. számú háziorvosi körzet
praxisjoga vonatkozásában
Előkészítette: dr. Szabó-Bimbó Mária igazgatási osztályvezető

3. Bejelentések



Zárt ülés:

1 . „Kiváló Szociális Munkáért” kitüntetés adományozása
Előkészítette: Dr. Varsandán-Széni Ildikó jogász

2. Középiskolai ösztöndíj odaítélése
Előkészítette: Nánási Zsolt osztályvezető

Balázs Ildikó ügyintéző, Gazdasági Osztály

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Kovács Ildikó bizottsági tagot választja meg.

Napirend tár2ya: Tájékoztató a Békés városban működő általános iskolák 2023/2024.
tanévben végzett munkájáról és a 2024/2025. tanév elindításáról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Köszöntötte az intézmények vezetőit és megköszönte a nagyon részletes munkájukat.

Barna Zoltán bizottsági tag: A beszámolókból megállapítható, hogy az öt évvel ezelőtti
munkaanyagoknak a memiyisége mostanra óriási terjedelművé váltak. Ez a dolog azt tükrözi,
hogy minden intézmény nagyon sokat dolgozik. A Reményhír iskolában a covid utánjelentősen
megnövekedett a lemorzsolódások száma. Érdekelné, hogy a Nyugipont mivel másabb, mint az
Arizona program. A SZKIRG-ben is sok olyan programot látott, ami tanodán kívüli
tevékenységből áll és látja, hogy bővelkedik ebben valamennyi intézmény. Tehát az iskolák az
oktatás-nevelésen kívüli minden féle programban részt vesznek. Ez nagyon jól színesíti az
iskolai életet.

Kovács Ildikó bizottsági tag: A Hepp iskolában a lemorzsolódás csökkenő tendenciát mutat.
Nagyon tetszik az, hogy más intézményekkel is együttműködik az iskola, mint ahogy mutatja
a Színes lépcsők program, ami kiemelendő, hiszen a gyerekeknek az érzelmi intelligencia
fejlesztése nagyon fontos most a digitális világ miatt is, hiszen nagyon jellemző rájuk az
elhalványodás, a közösségek hiánya. Kiemelkedő, amit a Hepp iskola ebben nyújthat egy ilyen
együttműködés révén. Nagyon szereti azt, hogy a városban működő intézmények szakmailag
is együtt tudnak működni. Egy nagyon tartalmas beszámolót kaptak tőlük, Ő is érintett abból a
szempontból, hogy a szülői munkaközösség képviselője. A szülőkkel való kapcsolattartás is
remekül működik, illetve láthatták a tankerület beszámolójából is, hogy eszközbeli beruházások
is történtek. Megköszönte azok munkáját, akik ebben érintettek.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Valóban nagyon gazdag és színes beszámolókat
olvashattak. Az igényesség az maximálisra fokozódott, nagyon sok diagrammal, táblázatokkal,
megjegyzésekkel és idézetekkel vannak tele a beszámolók. A terjedelmétől függetlenül kivétel
nélkül végigtanulmányozta az összes beszámolót. Betekintést nyerhettek a város valamennyi
oktatási és nevelési intézményébe, mert valóban hívják őket és a rendezvényeiken is jelen lehet
a város képviselő testülete. Jelezte, hogy a testületi ülésen szeretne részletesebben minden
intézmény beszámolójáról tartani egy tájékoztatót. A szakmai is módszertani fejlesztés mellett
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nagyon komoly infrastrukturális fejlődés zajlott az elmúlt esztendőben. Az energetikai
korszerűsítéstől kezdve a hangszervásárlásig valamint a tabletek beszerzése. Nagyon széles az
a paletta, ami ezekben az anyagokban olvasható. Rengetek kapcsolat, pályázat és kirádulásra
fordítják a figyelmet.

Mucsi András bizottsági elnök: Az összes anyagot végigolvasta. Külön megbeszélték a
bizottsági tagok közül, hogy ki melyik intézményre fókuszál, így neki jutott a Zeneiskola és az
EGYMI. Nagyon fontos, hogy ha valaki megírja a város oktatás történetét, az O maga lesz, és
ez tervben van. Természetesen ezekből az anyagokból fognak dolgozni. Mindegyik
intézménynek megvan a maga előnye, értéke és tematikája.
Az EGYMI nagyon szép ábrákkal illusztrálta az anyagot. Az a fajta kollegialitás és összefogás,
egymásnak a segítése az példaértékű, a zeneiskolánál is Ugyanezt tapasztalja.
Ezek az emberek úgy kapják meg a kitüntetést tankerületi szinten, hogy van egy jó vezető, aki
meglátja a másikban az értéket.
Ha már a bérek is az elmúlt időszakban emelkedtek, de az egy óriási elismerés, hogy a kiemelt
pedagógust az intézményvezetője példaként állítja a többi munkatársa elé.
A Szokolay és Bagoly László nélkül nincsen városi és kulturális rendezvény. Nagyon hálásak
neki ezért. Becsülendő, hogy a tanárok és a diákok is a nyári melegekben és minden évközbeni
fontos eseményeken zenélnek. Ha ők nem lennének, akkor sokkal szürkébb lenne a városnak a
kulturális élete. A gyerekeknek az utókövetése is fontos a zeneiskolának és ez is nagyon ritka
dolog, hiszen a további zenei és művészeti irányt megtudják adni a gyerekeknek.
Az EGYMI-nél halmozottan hátrányos vagy valamilyen fogyatékkal vagy segítségre szoruló
gyerekekről beszélhetnek. Amire egy 25 fős osztályban „normál intellektusú” gyerekkel erre
nem kiképzett pedagógus nem alkalmas, azt az EGYMI dolgozói megoldják. Látható, hogy a
munkájukat nem csak az oktatási hivatal igazolja vissza, meg az egyetem, ahol Aléné oktat,
hanem az igazolja vissza, hogy egy kollégiumot tele gyerekkel üzemeltetnek.
Az a kérése, hogy küldjenek minden ünnepségre meghívókat a bizottsági tagoknak.
Szeretné, ha novemberben kihelyezett ülés lehetne a Szokolayban, mert az egyetlen olyan
intézmény, ahol még nem járt a bizottság kihelyezett ülésen.
Egyeztettek arról, hogy mikor legyen a kihelyezett ülésnek az időpontja: November 12. kedd
délután.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Egy idézetet emelt ki az egyik beszámolóból.
„Mindenkiben van valami jó, csak meg kell találni. Egy tanárnak kötelessége ajót megkeresni

és kibontakoztatni.”

Aléné Kucsera Andrea főigazgató: Megköszönte az elismerő szavakat, mindig tolmácsolni
szokta a kollégáknak mindazt a visszajelzést, amit kapnak a munkájukkal kapcsolatban. Jelezte,
hogy a csütörtöki Képviselő-testületi ülésen nem tud részt venni.

Vidáné Endrődy Ildikó igazgató: Invitálta ajótékonysági bálra a bizottság minden tagját.

Baio1y László igazgató: Megköszönte a dicsérő szavakat.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő
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- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsájiu

93/2024. (X.30.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását j avasolj a a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Tájékoztató a
Békés Városban működő általános iskolák 2023/2024. tanévben végzett munkájáról és a
2024/2025. tanév elindításáról” szóló előterjesztést, és a tájékoztatókat az előterjesztés
melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tár2ya: dr. Józsa Csaba háziorvos kérelmének elbírálása a 6. számú háziorvosi
körzet praxisjoga vonatkozásában

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az MÖtV. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsájia

94/2024. (X.30.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 1. melléklete szerint
jóváhagyja Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi
alapellátás körzeteinek megállapításairól szóló 10/2022. (IV.29.) önkormányzati rendelet
1. melléklet 6. táblázat szerinti 6. számú háziorvosi körzet vonatkozásában a Shen Kft.
(székhely: 5630 Békés, József Attila u. 5., cégjegyzékszám: 04 09 012258, adószám:
24245360-1-04)-ben személyes feladat-ellátási tevékenységet végző Dr. Józsa Csaba
háziorvossal - a háziorvosi feladatok ellátása tárgyában - kötött megállapodás
felmondással történő megszűnését 2025. március hó 31. napjával.
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2. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Békési Gyógyászati
Központ és Gyógyfürdő igazgatóját, hogy amennyiben Dr. Józsa Csaba által a 6. számú
háziorvosi körzet praxisjoga nem kerül értékesítésre

a. 2025. március hó 31. napjáig, úgy 2025. április 1. napjától gondoskodjon a praxis
helyettesítés útján történő működtetéséről.

b. 2025. szeptember hó 31. napjáig, úgy a praxis további működtetése iránt a szükséges
intézkedéseket (további helyettesítés, bejelentés a praxiskezelő felé, hirdetés) - a
jogszabálynak megfelelően - tegye meg.

3. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert az
1. pont szerinti megállapodás aláírására.

4. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - amennyiben az intézkedés
feltételei fennállnak - felhatalmazza a Békési Gyógyászati Központ és Gyógyfürdő
igazgatóját a 2. pont szerinti eljárási cselekmények megtételére, megállapodások
megkötésére.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

3. Bejelentés

Mucsi András bizottsági elnök: További napirendi pont, bejelentés nem volt, így az ülést
befejezettnek nyilvánította és zárt ülést rendelt el.

K.m.f.

Mucsi András Kovács Ildikó
bizottsági elnök jkv. hitelesítő
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